

JL-8832 自动靴面定型机

产品名称	JL-8832 自动靴面定型机
公司名称	东莞市厚街老王针车配件店
价格	面议
规格参数	加工定制:是 适用对象:鞋面 适用材质:皮革
公司地址	东莞市厚街镇河田村河田路口（即S256省道旁5号铺）
联系电话	86-076985080921 13925890055

产品详情

自动靴面定型机1. 本机适用于各式鞋面之脚背翘度定型，对于超大面积超厚之鞋面亦能操作自如。2. 整形上压刀采用二段式行进，操作安全，鞋面中心定位准确。3. 本机可视鞋面面积大小调整所需行程深度，依材质特性调整所需承受压力，下料速度、定型时间、定型温度、下刀顶料压力，使鞋面定型翘度更加完美。4. 本机可视鞋面翘度角度简易更换刀模，使鞋面翘度与楦头翘度一致，减少损耗。5. 用带微调的气缸，可以调整两侧板的距离，排除靴面的皱折，破裂等现象，以达到靴面定型最佳效果。6. 使用双弯式靴面定型机使高靴子鞋面曲度整出双翘度定型效果更佳，使翘度切实吻合纸格。备注：ye-2216a为单弯自动靴面定型机；ye-2216b为双弯自动靴面定型机机械尺寸 空气源 电源 产量
1680x850x700mm 0.6mpa 220v/50hz 1500双/8小时

automatic boots surface stenters 1. the machine is suitable for various vamp the instep become warped degrees to finalize the design, for there is biggish area of super thick vamp can also operate freely. 2. plastic knife on pressure by 2-phase marching, safe in operation, vamp center accurate location. 3. the machine visual vamp area size adjustment according to schedule required the depth, adjust material characteristic required under pressure, blanking and speed, finalize the design time, finalize the design temperature, the knife top material pressure, the vamp can finalize the design become warped degrees more perfect. 4. the machine visual vamp become warped degree angle easy replacement daomu, the vamp can become warped degree and xuantou become warped degrees, reduce loss consistent. 5. by belt fine-tune the cylinder, can adjust on both sides of the board, excluding the distance of boots ruffled, broken etc. phenomenon, in order to achieve the best effect. face finalize the boots 6. using dual bending type face high boots boots shaped-machine instep curvature whole out double become warped degrees to finalize the design better effect, make become warped degrees practically identical paper lattice. note: for ye - 2216a single looper automatic boots surface stenters; for ye - 2216b steel-fiber with automatic boots surface stenters mechanical sizes air source power output 1680x850x700mm 0.6 mpa 220v / 50hz 1500 double / 8

"JL-8832 自动靴面定型机"的是否提供加工定制为是，适用对象是鞋面，适用材质为皮革，应用领域是鞋

业，品牌为JL，产品类型是全新，型号为8832鞋面定型机，电压是220（V），功率为1（Kw）